



海天旅游有限公司 KPL 5935 | 771208-W
ISLAND PARADISE TRAVEL & TOURS SDN BHD

9-01, Jalan Austin Height 3/1, Tamann Mount Austin, 81100 Johor Bahru, MALAYSIA.

Tel: +607 - 358 5233

Fax: +607 - 357 8155

E-mail: enquiry@goislandparadise.com

Website: www.goislandparadise.com



1 Day Kuala Lumpur Tour

吉隆坡 1 日游

(Validity until 有效期至: December 2017)

0600am gather at assemble point proceed to Kuala Lumpur. After breakfast (own expenses), visit to **National Palace, Masjid Jamek, Merdeka Square & Heritage Railway Station**. After lunch (own expenses), proceed to **<Mid Valley Megamall>** is a complex comprising a shopping mall, an office tower block, 30 offices, and 2 hotels located in Kuala Lumpur, Malaysia. It was opened in November 1999. Apart from being one of Malaysia's largest shopping center, Mid Valley Megamall is also the first retail hub to house four major anchor tenants: Carrefour, Golden Screen Cinemas, AEON and Metrojaya. The combination is enhanced with the support of 21 junior and mini anchors and more than 403 specialty shops. About 1700pm transfer back to JB.

0600AM 聚集于指定地点乘坐本公司安排的 MPV 前往《吉隆坡》。外观《国家皇宫》、《国家回教堂》、《莫迪卡独立广场》及《吉隆坡火车站》。自费午餐后，前往《Mid Valley 谷中城购物中心》自由购物 - 楼高五层，面积达 420,000 平方米，共有 430 商铺的购，于 1999 年开幕。除了购物中心，还集合了两座商业办公大楼及两间酒店，是马来西亚其中一间大型及拥有很高人流量的的购。大约 1700PM 集合于指定地点，乘车回返新山家园。再会！！

No of person	Tour fare
Minimum 2 person	RM638.00 per person
Minimum 4 person	RM318.00 per person
Minimum 6 person	RM268.00 per person
Minimum 8 person	RM198.00 per person

TOUR RATE INCLUDED	TOUR RATE EXCLUDED
<ul style="list-style-type: none"> ✓ MPV transfer as above itinerary ✓ Driver cum guide service ✓ 6 GST 	<ul style="list-style-type: none"> ✗ Travel Insurance RM36/= (Malaysian only) ✗ Entrance fee ✗ Optional Tours ✗ Tourist guide service ✗ Meals ✗ Tipping ✗ Personal expenses

The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements

以上行程只供参考，若有变动将依当地接待社之行程为准，本公司将保留更改行程及团费之权利